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SJEDNICA 
PREDSJEDNIŠTVA HSGI-a

U Zagrebu je 18. ožujka 2008. održa-
na 5. sjednica Predsjedništva Hrvat-
skog saveza gra evinskih inženjera 
(HSGI). Sjednicu je vodio predsjed-
nik Dragutin Mihel i , dipl. ing. gra .

Nakon usvajanja zapisnika s prošle 
sjednice o uskla ivanju stru nog usa-
vršavanja s novim Pravilnikom o 
stru nom ispitu te upotpunjavanju i 
usavršavanju znanja osoba koje obav-
ljaju poslove prostornog ure enja i 
graditeljstva, govorio je predsjednik 
Povjerenstva HSGI-a prof. dr. sc. 
Josip Rup i . Nabrojene su sve izmje-
ne koje u odnosu na stari donosi no-
vi Pravilnik i na kraju je zaklju eno 
da treba temeljito prou iti Pravilnik 
HSGI-a o stru nom usavršavanju i 
potom u njega unijeti eventualne iz-
mjene. 

Ujedno je zaklju eno da e sudioni-
ci Sabora hrvatskih graditelja 2008. 
dobiti po 30 bodova, a od toga e se 
10 odnositi na gra evno-tehni ku 
regulativu. 

U nastavku je prof. dr. sc. Veselin 
Simovi  govorio o pripremama za 
održavanje Sabora. Održano je pet 
sjednica Izvršnoga organizacijskog 
odbora, a osim 1. obavijesti na hrvat-
skom na 59 adresa upu ena je i 1. oba-
vijest na engleskom jeziku. Prijavlje 

no je do sada 86 referata, a o ekuju 
se još i prijave od velikih javnih po-
duze a i ustanova, tako da se može 
o ekivati i do 120 prijava. U zborni-
ku radova bit e ih vjerojatno tiska-
no stotinjak. Upu eni su dopisi Mi-
nistarstvu zaštite okoliša, prostornog 
ure enja i graditeljstva; Ministarst-
vu znanosti, obrazovanja i športa; 
Ministarstvu vanjskih poslova i europ-
skih integracija te Ministarstvu regi-
onalnog razvoja, šumarstva i vodnoga 
gospodarstva s molbom za suradnju.  

Posebna je zamolba upu ena Vladi 
Republike Hrvatske da kao i dosad 
bude pokrovitelj Sabora. 

Na sjednici je predstavljen plan ras-
hoda i prihoda Sabora u kojima su 
iznosi znatno pove ani u odnosu 
prema 2004. Visina kotizacije još 
nije odre ena, ali valja voditi ra una 
o tome da e velik broj sudionika 
biti oslobo en od pla anja. Upu eni 
su i dopisi svim potencijalnim suor-
ganizatorima i sponzorima.  
Razmatran je i nacrt ugovora s Atla-
som koji bi, kao i dosad, trebao biti 
tehni ki organizator Sabora. Ocije-
njeno je da su cijene smještaja i teh-
ni kih sadržaja prihvatljive, ali još 
valja razmotriti povoljnije mogu -
nosti avionskog prijevoza. 

Slijedila je odluka o potpisivanju no-
vog ugovora o suradnji s Ameri kim  

društvom gra evinskih inženjera 
(ASCE) koju e uime HSGI-a potpi-
sati predsjednik Dragutin Mihel i  i 
tajnica Željka Šari . Odre eni su i 
predstavnici HSGI-a za izbornu skup-
štinu Hrvatskog inženjerskog saveza 
(HIS) u svibnju 2008.: Jure Radi ,
Zdravko Jur ec i Rodoljub Lali .

Prof. dr. sc. Veselin Simovi  izvije-
stio je o financijskom poslovanju 
HSGI-a u 2007. Ukupni su prihodi 
3.472.795 kuna, s tim što je u priho-
de uklju en i vra eni iznos koji je 
bio upla en HIS-u za ure enje pros-
tora u potkrovlju zgrade u Berislavi-
evoj 6 od 320.000 kuna. Višak pri-

hoda nad rashodima iznosi 491.350 
kuna. 

Na kraju je Josip Švenda predložio, 
a Predsjedništvo je to i prihvatilo, da 
se redovna godišnja skupština HSGI-a 
održi u akovcu 9. svibnja 2008. u 
vrijeme Sajma poduzetništva. Deta-
ljan e raspored doga anja biti pri-
premljen za sljede u sjednicu Pred-
sjedništva.  

Antun Pospišil iz DAGIT-a Slavonski 
Brod najavio je za 4. travnja 2008. 
stru ni seminar o Pravilnik o uvjeti-
ma i mjerilima za davanje suglas-
nosti za zapo injanje obavljanja dje-
latnosti gra enja (licenciranje). 

B. N. 

Društvene vijesti


